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Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 11.11.2024 
 
Til stede:  Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Heidi Ruud-Johansen, Ola Skogheim, 

Karin Røed Arvesen, Elisabeth Tangen, Jon Brodersen og Inger Jahre.  
 
Forfall:  Terje Barstad  
Fravær:  
 

 

Sak 76/2024: Godkjenning av agenda. Endring: Sak 8 i foreløpig agenda; Årshjul og GDPR 
deles i to saker, knyttes til tidligere saksnummer (henholdsvis 73/2024 og 60/2024) og 
kommer inn under «Oppfølging av gamle saker». Ellers OK. 
 

Sak 77/2024. Godkjenning av referat fra 14.10.2024. OK. 
 
Sak 78/2024: Økonomi: Velforeningen har kr 275 115 på konto og Sjøbua kr 26 211. To 
fakturaer på til sammen ca 21 000 (kantslått og nye trinn i hagen ved Sjøbua) var nettopp 
kommet inn og ikke belastet konto.  
 

Sak 79/2024: HMS: Noen lyspærer i veibelysningen er sluknet. Per melder inn på kommunens 
hjemmeside. I Strandparken-nytt tar vi med at alle som observerer lysstolper uten fungerende 
lys, kan bidra til trafikksikkerhet ved selv å gi beskjed til kommunen. 
 

Sak 80/2024: Båtforeningen: Representant ikke til stede. 
 
Sak 81/2024: Høstdugnad 
«Spilebenkene» skal inn under tak. Tilhenger blir lånt. Dugnadsleder får hjelp av en person og 
ordner dette uten å kalle inn flere. Det runde bordet ved Sjøbua settes på terrassen.  
 

Sak 72/2024: Budsjett 

Kasserer la fram et forslag med utgangspunkt i regnskapet så langt samt vedtak i styret. Det 

innebærer at det budsjetteres med et underskudd på ca kr 26 000, noe som ikke er god skikk. 

Foreningen har imidlertid god økonomi, så slik sett kan underskudd forsvares. Etter drøftinger 

ga styret tilslutning til forslaget.  

 

Oppfølging av gamle saker, sak 73/2024: Årshjul 

En møtedeltaker viste til vedtektene og presiserte at årsmøtet skal avvikles innen utgangen av 

april, ikke mars som utkastet til årshjul gikk ut på (kolonnen med «Hva»). Styret plasserte 

ansvar for de forskjellige gjøremålene i kolonnen «Hvem».  

Inger oppdaterer dokumentet i tråd med tilbakemeldingene. 
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Oppfølging av gamle saker, sak 60/2024: GDPR 

Sekretær (Inger) gjør mindre endringer i teksten om hvordan foreningen håndterer 

personopplysninger.   

 

Oppfølging av gamle saker, sak 46/2024: Beskjæring av tre på KL1, lekeplass 

Styret er fremdeles usikre på hva som er den beste løsningen for å ivareta sikkerheten rundt 

treet og ønsker best mulig grunnlag for å beslutte hva som skal gjøres med det. Det er 

innhentet anbud fra Trepleiefirmaet Lilleby AS. De kan tilby veiledning med muntlig 

tilbakemelding på stedet (kr 1500) eller grundigere undersøkelse med skriftlig tilbakemelding 

(kr 3500). 

Vedtak: Styret ønsker undersøkelse med skriftlig tilbakemelding. Reidar følger opp. 

 

Oppfølging av gamle saker, sak 71/2024: Sikring av badebrygga 

Det er kommet negative reaksjoner fra en beboer angående vedtaket fra forrige møte (gjerde 

på enden av brygga). Saken ønskes behandlet på nytt. Styret er både opptatt av sikkerhet for 

badende og tilstrekkelig sikring/merking for at foreningen ikke blir holdt erstatningsansvarlig 

ved eventuelle ulykker.  

Vedtak: Tiltak må gjøres for å markere at det er forbudt å stupe. Styret sjekker juridiske 

forhold grundigere. Elisabeth kontakter Velenes fellesorganisasjon.  
 

Oppfølging av gamle saker, sak 72/2024: Hjemmesiden.  

Det er ønskelig med avtale med en profesjonell aktør (Reidar gir beskjed til to personer som 

ikke har eget firma om at de ikke er aktuelle). 

Det er holdt møter med to firma; Thunold Designstudio (Reidar, Heidi og Inger) og Ascentia AS 

(Reidar og Heidi). Firmaene har ulike forslag til løsninger, noe (ikke veldig) forskjellig pris. 

Vedtak: Vi er i en prosess og må gå mer inn i detaljene i dette før avgjørelse tas. Reidar 

informerer de to firmaene om det. 

 

Eventuelt 

- Den nyeste badetrappa bør tas inn for vinteren. Reidar og Inger 

- Strandparken-nytt: leder, kasserer, dugnadsansvarlig, havnerepresentant og leder i 

Sjøbua sender innspill til tekst til Inger innen utgangen av november. Inger lager utkast 

(NB! Trafikkforhold – refleks, fart/begrensende tiltak, vikeplikt, parkering, 

beplantning). Forslag sendes styret til gjennomlesing 4. desember* Av plasshensyn kan 

innsendt tekst bli redigert*  

- Sekretær kan ikke møte 16. desember 

 

 Neste styremøte: mandag 16. desember. 

 

Inger Jahre 

Referent 

 

*Sekretærens tilføyelse 


